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La mobilitat tanca les sessions temàtiques del Pla Director Territorial

Una vella aspiració de
Vilafranca es comença a mate-
rialitzar. La setmana passada van
començar a fer-se els primers
moviments de terres en els
terrenys que ocuparà l'edifici
dels nous jutjats de Vilafranca.
El treballs s’han iniciat amb els
pertinents estudis per avaluar la
possibilitat de trobar en la zona
restes arqueològiques. Segons
explicava el mateix conseller de
Justícia de la Generalitat, Josep
Maria Vallès, en la visita que va
fer a Vilafranca fa uns mesos,
l'edifici dels nous jutjats de
Vilafranca estarà finalitzat en el
termini de dos anys.

El nou equipament es cons-
trueix al barri de la Girada, en un

solar cedit per l'Ajuntament de
Vilafranca, al costat de l'Arxiu
comarcal. El projecte preveu
acollir les dependències de qua-
tre jutjats, tot i que fins ara la
vila només en té concedits 3.
Precisament el mateix conseller
de justícia va anunciar que la
Generalitat sol·licitaria a l'estat
la concessió a Vilafranca del
quart jutjat, després de constatar
que “la situació no es correspo-
nia a la ciutat, desenvolupament
i entorn del partit judicial de
Vilafranca”. El ple de
l'Ajuntament de Vilafranca del
passat mes d'abril va aprovar per
unanimitat de tots els grups una
moció que reiterava aquesta
reclamació. ////

Els terrenys de la Girada on s’ubicaran els nous jutjats de la Vila.  Foto: 7dies.net

Nova teulada al pavelló d’hoquei

La solució definitiva és la contrucció d’una segona coberta. Foto: 7dies.net

Dijous, una ponència de
Miquel Sodupe, gerent de
Barcelona Regional, va tancar
les sessions temàtiques de la pri-
mera fase de participació del pla
director territorial de l'Alt
Penedès, que s'han celebrat al
Consell Comarcal. Sodupe va
incidir en la necessitat de poten-
ciar el tren com a transport
públic a la comarca i va situar
que calia racionalitzar la xarxa
viària de l'Alt Penedès. En
aquest sentit, va argumentar  que
el quart cinturó arribés fins al
Baix Llobregat però en va qües-
tionar la seva continuïtat fins
l'Alt Penedès. Sodupe també va
indicar que el CIM que es pro-
jecta fer a l'Arboç està excessi-
vament dimensionat si es té pre-
sent altres àrees logístiques com
les que s'han implantat a
Madrid.

El gerent del Consell
Comarcal, Jordi Cuyàs, valorava
que la conclusió més important
de les tres sessions temàtiques
fetes és que “el sentiment gene-
ral que hi ha a la comarca sobre
com hem de créixer i que hem de
preservar coincideix amb els
informes dels tècnics que han
participat en les sessions”.
Cuyàs destacava com una de les
conclusions centrals l'acord de
considerar que “aquest no és un

La setmana passada van
inciar-se els treballs d’acondi-
cionament de la teulada del
pavelló d’hoquei de la zona
esportiva de Vilafranca. 

En una primera instància s’ha
procedit a instal·lar totes les
mesures de seguretat que perme-
tran el treball de l’empresa enca-
rregada de les obres.

En concret, es construirà una
nova teulada per damunt de l’e-
xistent, molt deteriorada amb el
pas dels anys. Tècnics especia-
litzats han recomanat la col·loca-
ció d’una coberta a sobre de
l’actual per solucionar el proble-
ma de les goteres. Una opció
més econòmica i pràctica que la
substitució de la vella teulada.

Les obres tenen un pressupost
que ronda els 70.000 euros i és
previst que estiguin enllestides
de cara la nova temporada espor-
tiva. ////

Sintonia dels tècnics amb el sentiment
general de preservar la comarca

Dijous es van cloure les jornades de la fase de participació. Foto: C.Comarcal

territori de logística”. La sinto-
nia dels tècnics amb les “inquie-
tuds bàsiques que es mouen a la
comarca” dóna, segons Cuyàs,
“l'esperança de veure que és
possible planificar el creixement
sense fer malbé res bàsic”.

Abans de l'estiu es preveu que
l'equip redactor del Pla Director

territorial de l'Alt Penedès pugui
avançar una primera informació
del Pla. La intenció del govern
comarcal és poder convocar, a
partir de setembre, noves ses-
sions de debat de les propostes
per a procedir a una aprovació
provisional formal abans d'aca-
bar l'any. ////

Moviment de terres en el
terreny dels nous jutjats 

008  30/5/05  16:39  Página 1


